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 הצגת המועמדיםמסמך  – 2016/2017שנת החברות בעלי תפקידים בעמותה לבחירות ל

 שלום לחברי העמותה,

חברי  3חברי ועד מנהל,  4, ובסופן ימונו 2016במרץ  31-בהשנה ייערכו לבעלי תפקידים בעמותה הבחירות 

עתה מסמך שבו לאחר שתם שלב הגשת המועמדות, אנו מציגים לכם  אסיפה. ראש-שבועדת ביקורת ויו

, בעמותההשונים מידע רלוונטי על חברי העמותה שהציעו עצמם לכהונה בתפקידים את העבורכם ריכזנו 

 . מתוך טפסי המועמדות שהגישו

לאחר בחינת טפסי המועמדות שהתקבלו, אישרנו את מועמדותם של כל החברים ששמותיהם מפורטים 

חבר העמותה רפי קוז'אק הגיש את מועמדותו  :ועמדמהתמודדות של לפסול  (לראשונה)להלן, והחלטנו 

לתקנון העמותה  86.1, אך בניגוד לדרוש בסעיף 2016/17לחברות בוועד המנהל של העמותה לשנת החברות 

 לפסול את מועמדותו. נאלצנו (, ומשכך 2014/15הוא לא היה חבר עמותה בתקופת החברות הקודמת )עונת 

 המועמדות(:טפסי שת זו רשימת המועמדים )לפי סדר הג

 המועמד לתפקיד יו"ר האסיפה  המועמדים לוועדת הביקורת  המועמדות/ים לוועד המנהל

 איתן פרי  עידו מרינוב  ירון דוויק
   אלון שוורצברג  איתן שירוני

   אור סדן  מרכוס גרשקוביץ'
     אלון ערן

     דפנה גולדשמידט
     אבישי בלום

 

על רשימת המועמדים עד  לוועדת הביקורת רוערעהגיש לחברי העמותה  ביכולתותה, בהתאם לתקנון העמ

הבחירות ייערכו באתר אינטרנט ייעודי, שעליו יינתנו פרטים בהמשך. חברי  .(11/3שישי הקרוב )ליום 

העמותה יתבקשו לבחור ארבעה מתוך חמשת המועמדים לוועד המנהל, ולהצביע )ברוב קולות( על אישור 

 ם של כל אחד משלושת המועמדים לוועדת הביקורת והמועמד לתפקיד יו"ר האסיפה. בחירת

 בהצלחה לכולם, - vote2016@katamon.co.ilאנחנו זמינים לשאלות ולבירורים בכתובת הדוא"ל: 

 ויאללה הפועל!

 ועדת הבחירות 
 עינת שרקי ותום כהנא.   –

mailto:vote2016@katamon.co.il
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 :המועמדים לוועד המנהל
 

 ירון דוויק

 לשלושה ואבא עמותה, חברת, לימור עם בזוגיות. ההון בשוק עובד, 54 בן :פרטים כלליים
 ; יושב2012 ממאי המנהל עדובו וסדה; חברוהי מיום עמותה ראשונים; חבר מנישואים ילדים
 .2013 ממאי המנהל הועד ראש

 
שנכתבה  – 2020קטמון  –ת האסטרטגית הועד המנהל נדרש לממש את התכני: החזון

השנה, ולהפוך אותה לתכנית עבודה שנתית במישורים הבאים: )א( להוביל את הקבוצה 
איש; )ג( להרחיב את הפעילות  5000הבוגרת לליגת העל; )ב( להגדיל את הקהל לכדי 

, ילדים; )ד( להיות עמותה מסודרת 3500החברתית / קהילתית / ספורטיבית שלנו לכדי 
)ה( לקדם ולגרום ליצירת ישות אדומה -מנוהלת במצוינות, נקייה מכל רבב לגאוות הקהילה; ו

 אחת בירושלים. אני מתחייב לפעול כדי להביא לידי המטרות הנ"ל.

 

 איתן שירוני

אוהד הפועל ירושלים מילדות וחבר עמותה מיום הקמת הפועל קטמון.  :פרטים כלליים
ל. מגיע לכל משחק בית וחוץ עם כל המשפחה כי קטמון זה בשנה האחרונה חבר וועד מנה

טק ובעל ניסיון בניהול של שנים, אותו אני מנסה -כבר אצל כולנו בדם! מנהל בחברת היי
 להביא גם לקטמון.

 
הפועל קטמון ירושלים חייבת להיות קבוצה בליגת העל! זה לא יקרה מחר אבל : החזון

. לצורך כך צריך גם להתחזק בכל הענפים: קבוצות בהחלט צריך שזה יקרה בשנים הקרובות
הנוער, קבוצות הבנות, הפעילות החברתית וההתנהלות המסודרת. חיזוק נוסף יקרה לנו 
כאשר תהיה לנו קבוצה אחת אדומה בעיר, ולכן צריך לשאוף שזה יקרה בצורה זו או אחרת 

ת ערכים חברתיים )אך לא בכל מחיר(. הפועל קטמון מביאה לספורט ולחברה הישראלי
שאבדו לנו, והיא צריכה להיות המודל לקבוצות אחרות ולהנחיל את ערכיה בעוד מקומות 
בספורט ובחברה הישראלית. כחבר ועד מנהל בשנה האחרונה עשינו כמה מהלכים לשיפור 
ההתנהלות בעמותה, כשהעיקריים בהם הם הגברת השקיפות והדיווח בעמותה, בכדי 

מהקבוצה ובכדי לשפר את המעורבות והשייכות. הכנו תכנית  שהחברים ירגישו חלק
אסטרטגית שאותה נרצה ליישם בשנה הקרובה ובשנים הקרובות, חשיבות התכנית היא בכך 
שהעמותה על כל ענפיה תדע לכוון את משאביה למקומות הנכונים ובכך נתחזק ונשתפר בכל 

י שנוכל להמשיך ולשפר את מה פעולה שנעשה. אשמח אם גם השנה תתנו לי את קולכם בכד
 שהחלנו בשנה הקודמת.

 

 מרכוס גרשקוביץ'

כנציגו  ןחלקבכנציג נבחר ו ןבחלק ,עד המנהל במשך ארבע עונותוחבר ב :פרטים כלליים
 מסעדות בירושלים. אב לשלושה ילדים. 3שותף ושף של  ,40בן  .של יוסי ליפקין

 
להמשיך להגדיל את כמות חברי הקהילה בפעילות החברתית שלנו ואת כמות : החזון

תעשייתי לצוות המקצועי והמנהל בכדי להביא את  האוהדים במשחקים. לתת שקט
 הקבוצות להצלחה מקצועית. להמשיך לקבוע דרך ואמות מידה מסודרת לאירגון.

 אלון ערן

, ירושלמי, חי בזוגיות, אב לשלושה ילדים, שכולם פעילים בהפועל 49בן  :פרטים כלליים
טק, כיום מנהל פרויקטים -קטמון בצורה זו או אחרת. בעל נסיון ניהולי רב מעולם ההיי

במשחק הראשון שראיתי בנדה ניצח את  בקטמון; 70-כעצמאי. אני אוהד הפועל משנות ה
. תפסתי את סוף הקריירה של בן רימוז', ראיתי את משחק הבכורה של 0-1אביב -מכבי תל

 2000-וה 90-שמע, יואב בסון ודומיהם. בשנות ה-מישל דיין, והמון בינוניות של יוסי תא
אבל הקמתה  התרחקתי לחלוטין מהקבוצה, מלבד הבלחות כמו גמר הגביע והמשחק ברעננה,

של הפועל קטמון החזירה אותי למגרשים ובעיקר איפשרה לי סוף סוף להביא ילדים 
במסגרת התנדבותי בעמותה, אני עוזר בליגת השכונות מיום הקמתה ועד  למשחקי כדורגל.

היום, יצרתי וקידמתי את הקשרים עם הקרן לירושלים ועם תורמים קטנים נוספים, אני 
שלנו בבתי הספר באזור הקטמונים, ובעבר אף עסקתי בעבודה מרכז חלק מהפעילויות 

 בירוקרטית )הנפקת קבלות(.
 

כבר הפכנו להיות הכח האדום הדומיננטי בעיר, כעת עלינו להגדיל את אחיזתנו כדי : החזון
שבעתיד נוכל להוות יריב גם לצד הצהוב. אנחנו צריכים לגדול בהרבה מובנים: במספר חברי 

ם, בכמויות הקהל ביציע, ובמספר הילדים ובני הנוער שלובשים את העמותה והמתנדבי
המדים שלנו בכל המסגרות. צריכים לעבוד בצורה יסודית ונחושה בבתי הספר בעיר, ולהביא 

מבחינת הקבוצה הבוגרת אני שואף להמשך התבססות  אלינו משפחות באמצעות הילדים.
ות המועדון, כדי שבבוא העת נגיע בחלק העליון של הליגה הלאומית, תוך חיזוק תשתי

מוכנים לליגת העל. אם העת הזו תגיע מוקדם מן הצפוי אז לא נסרב כמובן, אבל ההתנהלות 
אם כבר הזכרתי תשתיות, אז  שלנו בהקשר הזה חייבת להמשיך להיות שקולה ואחראית.
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ת זמן, ברור שעל הועד לחתור בצורה נחרצת להקמת בית למועדון. זה לא פשוט ועלול לקח
ובענין ה"איחוד", אני מאוד רוצה להגיע למצב של  אבל זה הבסיס להצלחתנו העתידית.

זקה בירושלים, אולם לא בכל מחיר וללא ויתור על מה שנבנה כאן חקבוצה אחת אדומה ו
 בתשע השנים האחרונות. אנחנו חייבים להישאר "הפועל של האוהדים".

 

 דפנה גולדשמידט

נטועות עמוק בתוך הצד האדום של ירושלים. סבי דן הורוביץ ז״ל  רגליי :פרטים כלליים
שימש בתקופה מסויימת יו״ר הפועל ירושלים וזכור כאחד האוהדים הקולניים. אני גדלתי על 

לכן, החיבור לקטמון היה הכי טבעי עבורי ואני . מסורת זו, גם בשנות ילדותי בארצות הברית
 .ל המועדוןנרגשת לקראת שנת פעילותה העשירית ש

 
ויש עוד המון עבודה. המועדון  –שנה מאתגרת אחת עברה, אני מוכנה לשנה הבאה : החזון

עובר התמקצעות כאשר במהלך השנה האחרונה עבדנו על התוכנית האסטרטגית שתכתיב 
כל זאת לצד התהליכים ותה. ועל זה אני מתכוונת לתת דגש, חזון ארוך טווח למועדון ולעמ

 נה האחרונה. שכבר התחלתי בש
 

 אבישי בלום

, שחקן/שוער בכל מחלקות 42, והיום בן 5אוהד הפועל ירושלים מגיל  :פרטים כלליים
, שלב בו נפצעתי בעת שירותי הצבאי. לאחר 20ועד גיל  9קבוצת הפועל ירושלים מגיל 

שחרורי מצה"ל החלתי לעסוק בכתיבה עיתונאית, ובמקביל ולאחר שיקום רפואי שבתי 
ליגות הנמוכות כאשר בעירוני בית שמש לאחר התפטרות ההנהלה אף לקחתי חלק לשחק ב

מס' חודשיים בניהול הקבוצה. במקביל ולאחר מכן החלתי בלימודי משפטים שבטווח היו 
בבעלותי ובהנהלתי בתי קפה, פאבים, ומועדונים. כמו כן, ניהלתי פרויקטים של בנייה. לאחר 

. למיותר לציין כי הקשר שלי עם קבוצת הפועל תום לימודי ועד היום הנני עו"ד
שנים אני מלווה את הקבוצה בכל  37-למעלה מ –קטמון/הפועל ירושלים הינו רב שנים 

 מעלליה ותהפוכותיה. כן יצוין כי כיהנתי כיו"ר האסיפה הראשון של העמותה.
 

קבוצה. נראה לי כי נקודת החזון הינה נקודת מפתח לגבי קיומה וקידומה של ה :החזון
תחילה אבקש לומר כי מלוא האנשים שכיהנו בוועד המנהל עד היום עשו לטעמי עבודה 
מצוינת ומבורכת ומגיעות להם ברכות חמות בגין העניין. אין בהצגת מועמדותי זו כדי לטעון 
אחרת. בנושא החם של האיחוד אומר מספר דברים המהווים את דעתי בעניין: מחד אני נותן 

לצורך לספח אל הפועל קטמון ירושלים את הפועל ירושלים על מנת ליצור  משקל רב ביותר
גוף אדום חזק ובעל משמעות בירושלים אך מבלי לפגוע בגוף שהוקם על ידינו, אלא 
להעשירו. יחד עם זאת אני ער לכך כי נעשו ניסיונות כנים ורבים להשיג את הדבר ורק 

ולא נראה כי ירפה ללא לחץ חיצוני של סרבנותו של הקבלן המתולתל מנעה את העניין, 
נסיבות ושינויים שאינם תלויים בו, אך יש לשמור את הגחלת עד להגיע יום מיוחל זה.  

שקיפות בנוסף לטעמי יש מספר נושאים שראוי לקדמם, או לתת להם דגש חזק יותר, כגון: 
של הוצאות הקבוצה לחברי העמותה, ארגון מנהלת העולה בקנה אחד עם החזון שהוצג ע"י 
הועד המנהל הקודם, מציאת פתרונות יצירתיים לשטחי אימון, שמירה על מסגרת והחלטות 
בקבוצה הבוגרת, ושאיפה לעלייה לליגת העל. בכל נושא ושאלה אשמח לענות לכל מי 

 דה רבה גם לאלו שלא יבחרו בי!!!שמעוניין ויפנה אלי. תו
 
 

 :המועמדים לוועדת הביקורת
 

 עידו מרינוב

, נשוי ואב לשלושה. בעל תואר ראשון בהיסטוריה ותואר שני במנהל 39בן  :פרטים כלליים
עסקים. דור שלישי לאוהדי הפועל ירושלים. בשנה האחרונה הקמתי עסק העוסק בייעוץ 

חום המכרזים ובניית תהליכים איכותיים לעמידה למשרדי ממשלה ולגופים פרטיים בת
ביעדים. העונות האחרונות סימלו את חיזוק הקשר, החזק ממילא, למועדון ולקבוצה 
בנסיעות למשחקי בית וחוץ ובשיחות אינסופיות עליו עם חבריי האוהדים. תהליך זה אף 

ל קטמון התחזק בשנה האחרונה במהלכה הצטרפתי לועדת הביקורת של העמותה. הפוע
ירושלים, היא הדבר המרגש והמשמח ביותר שקרה בירושלים מזה שנים ארוכות. המועדון 

 הזה הוא קרן האור והדבק המחבר אותי אל העיר הלא פשוטה הזו שכולנו כל כך אוהבים.
 

השנה האחרונה, בה הייתי חלק מועדת הביקורת לימדה אותי שיעור גדול על דרך : החזון
ה שלנו. לשמחתי הרבה, הרושם שקיבלתי על התנהלות המועדון ההתנהלות של העמות

כאוהד וחבר עמותה מן השורה לא השתנה כאשר נחשפתי בצורה עמוקה יותר לפעילות 
היומיומית של העמותה, עובדיה ומתנדביה. יש לנו ועד מנהל נחוש, חרוץ ומקצועי שעושה, 

ובדים שכירים איכותיים אשר גם מילולית, לילות כימים לטובת העמותה ועתידה, יש לנו ע
הם לא נחים כדי לעמוד במטרותיהם וככלל יש לנו מערכת בריאה, לומדת ומוכנה לקבל 
ביקורת על מנת להשתפר. דוגמא טובה לכך היא הליך שינוי התקנון שבו נטלתי חלק. 
העמותה זיהתה כי קיימות כמה נקודות בהן התקנון אינו עושה שירות טוב מספיק לעמותה 
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ולמועדון ולכן הפשילה שרווליה, עבדה בצורה יסודית ותיקנה אותו. הבחירות שאנחנו 
מקיימים כעת, הן דוגמא להצלחה כזו. קבוצה מקצוענית צריכה להתחיל בעבודתה על העונה 
הבאה כבר במהלך העונה הנוכחית ובחירתם של חברי הועד כבר עכשיו תשרת עמידה ביעד 

נה הזו לימדה אותי גם כמה אנחנו עומדים בצומת דרכים זה בצורה מצויינת. אבל, הש
מבחינת ההתמקצעות של העמותה, המועדון והקבוצה. חובה עלינו לקחת את כל מה שבנינו 
ולהפוך אותו לבסיס איתן למועדון כדורגל יציב, צומח ומקצועני שיוכל לרוץ קדימה עשרות 

יחה של המועדון בכל ההיבטים, שנים לטובת ילדינו וילדיהם. העונה האחרונה כללה צמ
תודות לעבודתם הקשה של אנשי הועד המנהל ועובדי המועדון, אבל התחושה שאני מקבל 
ממנה היא שאנחנו קרובים לסוף היכולת שלנו להמשיך ולתפקד במבנה הנוכחי מבלי 
 להיעצר. המטלות של הועד המנהל הן רבות מספור, גיוס כספים, ניהול יומיומי של המועדון,

התנהלות מול ההתאחדות, יחסי ציבור, בניית תוכניות אסטרטגיות, טיפול בהקצאות 
מגרשים מול העירייה, ועוד ועוד, וכל זאת כאשר הם עושים את עבודתם בהתנדבות מלאה 
וצריכים להחזיק קריירות, משפחות וגם אולי קצת פנאי )שומו שמיים(. לרשות הועד עומדים 

הקבוצה, אבל גם ידיו עמוסות לעייפה. כך שעמותה שתקציבה שירותיו הטובים של מנכ"ל 
גבוה משבעה מיליון שקלים ומנהלת "מרכזי רווח" רבים, תלויה, במידה רבה, כולה במשרת 
שכיר אחד ובקבוצה של מתנדבים נחושים. אסור לנו לחשוב כי לנצח נוכל לחיות כך 

נו להיות מקצוענים לגמרי, כי ולצמוח, אנחנו חייבים לעבור לשלב הבא במלוא הכוח. עלי
אחרת לא נוכל לצמוח. אני בטוח שכל חברי העמותה יסכימו איתי כי התנדבותם של אנשים 
איכותיים לשרת בועד המנהל הינה מטרה משותפת לכולנו. על מנת שלאורך זמן יהיו איתנו 

ות דרך, חברי ועד ראויים עלינו להוריד מהם עומס. הם אינם עובדי מועדון ועליהם להתו
לקבוע יעדים, להחליט החלטות אסטרטגיות ולהעביר את העבודה היומיומית לאנשי מקצוע 
המתוגמלים כראוי על עבודתם. ברור לי כי תוכנית זו תעלה לעמותה לא מעט, אבל השקעה 
זו תניב לה בריבית דריבית. נוכל להמשיך במצב הקיים, אבל הדבר יהיה משול לסוס אשר 

מזונו מדי יום והסוס שרד, הפחית והסוס שרד, הפחית ושרד, עד שנפל בעליו הפחית את 
 שנת העשור של המועדון עומדת בפתח, בוא נהפוך שנה זו לשנת ביצור עתידנו. ומת.

 

 אלון שוורצברג

נולדתי וגדלתי בירושלים, ביליתי בה את מרבית חיי. בשנים האחרונות  :פרטים כלליים
שבוע של משחקי בית ואת שאר הזמן מעביר בתל אביב. יש  אוהב את ירושלים בעיקר בסופי

אפשר לומר שהקשר שלי  לי תואר ראשון בכלכלה, עובד כעוזר מנכ"ל בחברת מקורות.
לקבוצה התחיל בבית הספר היסודי, שם עוד היו מתחלקים אצלנו לבית"ר נגד הפועל 

ה עדיין אפשרי, ואני בהפסקות. בעבר כתבתי כאן שאני לא יודע אם ביחסי הכוחות היום ז
חושב שבשנים האחרונות יש שינוי מגמה אמיתי בהקשר הזה, הפעילות ההולכת וגדלה של 
העמותה ברחבי העיר מקדמת שינוי אמיתי בהיבט הזה, והכמויות האדירות של ילדים 

 שגודשות את היציע הם הראיה הטובה ביותר לכך.
 

בצורה הוגנת ושקופה, זה אינטרס של אני מאמין שהעמותה שלנו צריכה להתנהל : החזון
כולנו, וכחבר בוועדת הביקורת בשנים האחרונות אני משתדל, בסיוע חבריי לוועדה, לפקח 

אני מתעסק בעבודתי לא  ולקדם את התנהלותה התקינה של העמותה בהיבטים השונים.
סוקים מעט בנושאים תאגידיים, דוחות כספיים ובהתנהלות של גופים מפוקחים, מאמין שעי

אני מאמין שגם בשנה הבאה  אלו תורמים לפעילותי בועדת הביקורת בשנים האחרונות.
נמשיך לבצע את תפקידי ועדת הביקורת בהצלחה, לבקר ולוודא את תקינות פעילותה של 

 העמותה בהתאם לחוק ובהתאם לתקנון, וללוות את הוועד המנהל במילוי תפקידו.

 

 אור סדן

ודיה. בוגר בית הספר האינטגרטיבי "גבעת גונן" בערכי תנועת יליד שו :פרטים כלליים
בסיום  .בתנועת הנוער השומר הצעירחניך ומדריך )בעבר( העבודה שנמצא בשכונת קטמון. 

אות הוענק לי  הלימודים התגייסתי לחיל השריון, ושירתי כמפקד טנק. במהלך השירות
ינות ובקרוב אסיים את חובותיי אני בוגר תואר ראשון במשפטים בהצטימצטיין הנשיא. 

לתואר מוסמך במשפטים במשפטים בהתמחות בזכויות אדם בתכנית "תקנה" של התקדרה 
אביב עם זוגתי גל, ומרתה )הכלבה(, -לזכויות אדם ע"ש אמיל זולא. כיום אני מתגורר בתל

שנים בירושלים. בחודש מאי, לאחר בחינות ההסמכה של לשכת עורכי  20-לאחר למעלה מ
הדין, אתחיל לעבוד בתנועה לחופש המידע. בשנה האחרונה שימשתי כמתמחה בלשכתו של 

אביב. במהלך התואר הראשון, משך כשלוש -השופט ישעיהו שנלר בבית המשפט המחוזי בתל
. את כמנהלה האדמיניסטרטיבי של הקתדרה לזכויות אדם ע"ש אמיל זולאשנים, שימשתי 
. ידענו ימים 2001ומגיע באופן תדיר למשחקים משנת , 1999משנת  אני אוהדהפועל ירושלים 

המועדון שלנו, הפועל קטמון ירושלים, אני לוקח חלק  מאז הקמתיפים יותר ויפים פחות. 
פעיל יותר. בעבר, בצוותי הטלמרקטינג השונים, וזה כמה שנים בוועדת הביקורת של 

ולשמחתי לאורך השנים  – העמותה. על המעורבות בעמותה, אני שמח לספר בכל הזדמנות
 העניין רק עולה ועולה.

 
באמצעות התפקיד, הוועדה מוצאת לנכון להעיר ולהאיר לוועד המנהל על נושאים : החזון

שונים שבתחום הפעילות בעמותה, וזאת תוך מטרה לעזור להם לקדם את מטרות העמותה 
ך זו, של ביקורת לצד באופן המיטבי. פעמים רבות הליך החשיבה הוא משותף, ולעמדתי בדר
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ניתן להגיע לתוצאות הטובות ביותר. כמובן שעצם החברות בוועדה  –שיתוף פעולה 
מאפשרת לנו לצפות באופן הניהול באופן מיטבי, וניתן לומר בגאון כי ההתנהלות שלנו 
כוללת עשייה רבה, בעזרת ועד מנהל שעובד קשה מאוד ובעזרת נושאי משרה נוספים. עם 

לק שלעולם יהיה צורך בשינויים לאורך הדרך, ובהמלצות ומתן עזרה כדי להועיל זאת, אין חו
להתנהלות העמותה. תהליכים מעין אלה מתקיימים בכל שנה, באופן שמאפשר ללמוד עוד 

ולאתר פתרונות להם. הרעיון של קבוצת אוהדים  –על הקשיים שאתם אנחנו מתמודדים 
ולבטח שעצם ה"בעלות" על הקבוצה מביאה הפך להכרח מבחינתי מאז שקטמון הוקמה, 

אתה אחריות. כוועדת ביקורת, יחד עם חבריי לה בשנים האחרונות, ובתקווה גם בעתיד, 
אנחנו לוקחים חלק בעשייה וזאת במטרה שניהול העמותה, בכל התחומים, ייעשה באופן 

עמידה בבחינת הלוועדת הביקורת תפקיד חשוב מיטבי, וזאת מבלי לשכוח מנין באנו. 
ואכן  – הן התקציביים והן העקרוניים ביעדים, הן מבחינה תקציבית, הן מקצועית והן ערכית

בשנים האחרונות אנחנו מקדמים כוועדה עמידה בניהול תקין ושאיפה לעמוד ביעדים 
ובתקווה  הוא לקידום העמותה ליעדיה,כחברי ועדה  מעל הכול, המטרה שלנוהמוצבים. 

שמירה על הערכים שצברנו ה לקדמת הכדורגל הישראלי, תוך לעזור להביא את הקבוצ
קום לאוהדים ותיקים, חדשים, נשים, במסגרתם היציע הפך למשבשנים האחרונות, ערכים 

 משפחות שלמות. –ילדים וכפועל יוצא 
 

 
 :תפקיד יו"ר האסיפההמועמד ל

 

 איתן פרי

 14 גיל מאז ירושלים הפועל אוהד. אביב תל בגלות גר כעת, מלידה ירושלמי :פרטים כלליים
 במשחק. 30-ה בשנות הקבוצה של המשנה שוער היה, בליץ ורקא, שלי רבא שסבא גיליתי עת

 כנציג עובד .החיים כל אותי ללוות הולך הזה שהעניין הבנתי' 98 בשנת הגביע גמר רבע
 .גלובלית ברמה חברתית יזמות ומפתח המקדם בינלאומי ר"מלכ, אשוקה ארגון של הישראלי

 בדירה נערכה הראשונות ההקמה מישיבות אחת) הקמתה מאז קטמון של הייסוד בצוות חבר
 של השונים בשלבים חלק ולקחתי והקבוצה המועדון את ליוויתי(, כרמון ברחוב שלי

 הראשונה התקנון ועדת את ריכזתי, החברתית היוזמה הקמת, המניות איסוף דרך, ההקמה
 עזרתי בה תקופה, 2013-2015 בעונות נבחר הנהלה כחבר שימשתי, הטלמרקטינג צוותי ואת

 וכיהנתי, והמועדון הקבוצה לטובת בעשייה העמותה חברי ושילוב ההתנדבות את להעמיק
 .הנוכחית בעונה האוהדים אסיפת ראש כיושב

 
 .הקמתה מאז ירושלים קטמון הפועל לטובת מעורבותי את מנחים יסוד עקרונות שני: החזון

 והפועל הפועל מגיעה לירושלים. בעיר האדומה הנוכחות של קיומה חשיבות הוא הראשון
 וככזאת דמעות עד מרגשת אך מחד ומסובכת מסוכסכת בעיר. בירושלים להתקיים ראויה
, ומכיל מקבל ספורטיבי קהילתי מפגש מקום, מאידך אליה נשואות העולם כל עיני אשר
 על לשמור כדי שביכולתנו כל לעשות עלינו. הכרח כמעט הוא והומניסטי ליברלי, אדם אוהב

 שתפקיד ולמרות, כך מתוך. העיר ולטובת לטובתנו הלאה אותו לחזק ולהמשיך, שבנינו מה
 לאיחוד ולשאוף להמשיך שעלינו מאמין אני, במישרין בכך מעורב אינו האסיפה ראש יושב

 המופעים שלל מול אחידה אדומה ירושלמית חזית ליצור כך ידי ועל, ירושלים הפועל עם
 בעלות הוא השני. ובכלל בספורט, בעיר הקיימים והמסוכנים האלימים, המדירים הגזעניים

 חברתי פרוייקט של להצלחה הכרחי תנאי מתמיד יותר בעיני שהיא – האוהדים ומעורבות
, והמועדון הקבוצה על אחריות הלוקחת שוקקת קהילה. לנו שיש כמו קהילתי ספורטיבי

 ועידוד, והקהילה הספורט, הקבוצה לטובת ואחרות התנדבותיות יוזמות ומפתחת יוזמת
 ולטובת כה עד כוונתי היתה זאת - לכולם השייך מצליח פרוייקט על פעילה שייכות תחושת

 .הפועל ויאללה, לתמיכתכן מקווה .הבאות בשנים גם לעמול אמשיך כך

 
 


